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1. 我了解違反學術倫理是指畢業專題撰寫和製作中有抄襲、剽竊或其他舞弊，這些情事列於系和校的違反學術倫理案件處理辦法。
I understand that plagiarism (the extensive use of others’ ideas, materials found in textual as well as Internet sources without proper acknowledgement) is an academic dishonesty as set out in the Department and University regulations on plagiarism.
2. 我聲明，除引用參考文獻之外，我／小組，自行完成畢業專題，並無任何抄襲、剽竊或其他舞弊。我／小組將會全權負責違反學術倫理情事。
[bookmark: _GoBack]I declare that, apart from properly referencing and quoting published and unpublished sources, this project was written by me/group and in my own/groups’ words; it contains no plagiarism. I/Each author of the group will equally bear responsibilities if plagiarism is discovered. 
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1. 我了解違反學術倫理是指畢業專題撰寫和製作中有抄襲、剽竊或其他舞弊，這些情事列於系和校的違反學術倫理案件處理辦法。
I understand that plagiarism (the extensive use of others’ ideas, materials found in textual as well as Internet sources without proper acknowledgement) is an academic dishonesty as set out in the Department and University regulations on plagiarism.
2. 我聲明，除引用參考文獻之外，我／小組，自行完成畢業專題，並無任何抄襲、剽竊或其他舞弊。我／小組將會全權負責違反學術倫理情事。
I declare that, apart from properly referencing and quoting published and unpublished sources, this project was written by me/group and in my own/groups’ words; it contains no plagiarism. I/Each author of the group will equally bear responsibilities if plagiarism is discovered. 
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